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Geacht college, 
 
 
 
Als ChristenUnie fractie zijn we geschrokken van de opvang situatie van vluchtelingen in Ter 
Apel. Hoewel de afgelopen weken gelukkig al enkele moedige gemeenten te hulp zijn 
geschoten, blijft de situatie kwetsbaar. 
Naar onze mening komt dat vooral omdat er veel vluchtelingen met een status te lang 
moeten wachten op passende huisvesting. 
  
Alle gemeenten zullen zich wat ons betreft moeten inspannen om dit te zorgen dat 
vluchtelingen en statushouders een menswaardig bestaan krijgen. 
  
We hebben daarom drie vragen: 
§ Wat is de status van de huisvesting van statushouders die de gemeente IJsselstein in 

2022 moet huisvesten en welke inspanning willen we leveren om te zorgen dat zoveel 
mogelijk statushouders een passende woning toegewezen krijgen? 

§ Voor de opvang van Oekraïense vluchtelingen hebben we de Wenteltap beschikbaar 
gesteld. Is er onderzocht of IJsselstein een andere locatie (zoals Groenvliet) beschikbaar 
kan stellen voor de tijdelijke opvang van andere vluchtelingen? 

§ Is de gemeente bereid om te faciliteren dat IJsselsteiners hun gastvrijheid te laten zien 
aan vluchtelingen met een status, door gebruik te maken van de dienstverlening van o.a. 
Takecarebnb, een organisatie die het mogelijk maakt dat statushouders die nog in een 
AZC verblijven voor maximaal 3 maanden bij een gastgezin kunnen logeren en op deze 
wijze een warm welkom en een positieve start in Nederland krijgen? 
Zie https://takecarebnb.org voor meer informatie. 

  
 
Met vriendelijke groeten, namens de fractie van de ChristenUnie, 
Christiaan Boiten, fractievoorzitter 
ChristenUnie IJsselstein 


